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NAZARETH-EKE IS ER VOOR U!

V.U.: ANN DE VREESE, WEEFSTRAAT 37, 9810 NAZARETH

Een nieuw bestuur voor N-VA Nazareth
Begin februari kozen de N-VA-leden in Nazareth 
een nieuw afdelingsbestuur. Ann De Vreese is onze 
nieuwe voorzitter. Ze neemt de fakkel over van 
Koen Dewaele, die zes jaar lang heel gedreven de 
N-VA-ploeg aanstuurde. Samen met de andere  
bestuursleden wil ze zich volledig inzetten voor 
onze gemeente.

Ann is sportpromotor, nagelstyliste, zwemlerares en nu ook 
voorzitter van N-VA Nazareth. Een energieke duizendpoot dus, 
die met veel enthousiasme achter de schermen aan de slag gaat. 

“Met een rugzak vol ideeën ben ik gestart aan de eerste verga-
deringen”, aldus Ann. “Ik ben van plan veel werk te verzetten, 
te luisteren naar onze Nazareners en Ekenaars, en hen warm te 
maken voor onze partij. Samen met de andere bestuursleden wil 
ik het verschil maken voor alle inwoners van Nazareth en Eke.”

Een gemotiveerde ploeg
Als voorzitter kan Ann rekenen op een sterke en gemotiveerde 
ploeg met veel talent en deskundigheid, en ook een aantal nieuwe 
gezichten. Op de foto ziet u van links naar rechts en onderaan te 
beginnen:

•  Martine Crispyn, één van onze oudgedienden in het bestuur
•  Anja De Jans, gemeenteraadslid
•  Nele Le Roy, gemeenteraadslid
•  Ann De Vreese, voorzitter
•  Karien De Clercq, penningmeester en lid van het bijzonder 

comité voor de sociale dienst

•  Trees Degraeve, die als ‘zwerfvuilmeter’ ons aanspreekpunt is 
voor de strijd tegen zwerfvuil

•  Dominique Morbé, nieuw bestuurslid 
•  Benoni Smeets, secretaris
•  Robin De Rouck, fotograaf en materiaalmeester
•  Peter Tolpe, gemeenteraadslid
•  Kurt Van Collie, ondervoorzitter en ledenverantwoordelijke 
•  Frank Dhaenens, fractievoorzitter in de gemeenteraad 

“Samen zullen wij ons met hart en ziel inzetten voor Nazareth  
en Eke”, benadrukt Ann. “Onze afdeling wil groeien en vooral 
dichter bij alle inwoners staan. Voor ons tellen de bekommer-
nissen en de behoeften van iedereen. We stellen ons kritisch op, 
maar ook opbouwend. Afbreken is al te gemakkelijk. Wij gaan 
voor verbetering en voor een leefbare, ondernemende gemeente!”

N-VA doet mee met lenteschoonmaak (p. 3)Heraanleg dorpsplein kon beter (p. 2)

Onze nieuwe bestuursploeg staat voor u klaar!

Zin om mee te doen?
Iedereen die een steentje wil bijdragen is heel erg  
welkom! U hoeft daarom niet meteen lid te worden  
van het bestuur. Ook als vrijwilliger kunt u mee- 
werken. Aarzel niet om onze ledenverantwoordelijke  
te contacteren: kurt.vancollie@n-va.be

Bouwen aan een team
Op 14 april organiseerde ons bestuur een teambuilding. 
In een leuke sfeer proefden we van een mix aan  
workshops: over het gemeentelijk beleid, over bouwen 
aan een goed team, en vooral ook over hoe we er kunnen 
zijn voor u als inwoner.

Meer weten over wat de N-VA voor u kan betekenen?  
Dan komen wij graag bij u op bezoek! Contacteer ons  
via nazareth@n-va.be
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Vorig jaar werd ons 
dorpsplein volledig  
vernieuwd. Het kosten-
plaatje was met  
1 525 000 euro niet 
min. Talrijke overleg- 
momenten gingen 
aan de werken vooraf, 
wat het vertrouwen 
van de bewoners deed 
groeien. Maar dat bleek 
onterecht. Met de vele 
vragen en opmerkingen 
van de Nazareners  
gebeurde weinig tot 
niets. Voor veel  
inwoners – en ook 
voor de N-VA – mocht 
het een beetje meer 
zijn.

Busje komt zo?
Vorig jaar schafte het toenmalige OCMW-bestuur, met de steun 
van een veertigtal lokale ondernemers en zelfstandigen, een 
minibus voor rolstoelvervoer aan. Het busje werd uitgerust met  
een speciale lift voor rolstoelgebruikers. Een mooi initiatief, maar 
N-VA Nazareth vraagt zich af of het gesponsorde minibusje wel 
optimaal benut wordt. 

Tot nu toe is er niet veel vraag naar het busje. Het wordt dus zelden gebruikt en 
staat meestal gewoon geparkeerd voor het Sociaal Huis in de Zwanestraat. Op de 
gemeenteraad kaartte de N-VA die situatie aan.

Meer promotie nodig
De verantwoordelijke schepen moest toegeven dat het gebruik maar traag op gang 
komt. “We moeten momenteel zelfs nog vrijwillige chauffeurs vinden en de  
potentiële klanten vinden de weg nog niet naar dit project”, antwoordde ze.

Gelukkig werd op de gemeenteraad van 4 maart wel al het reglement met de  
gebruikstarieven goedgekeurd. Dat de meerderheid onze opmerking serieus neemt, 
blijkt ook uit de infokrant die nadien verscheen. Daarin stonden maar liefst drie 
artikelen die het busje ter sprake brachten.

Heraanleg dorpsplein kon beter

Het gesponsorde minibusje voor  
rolstoelvervoer wacht voorlopig nog  
op meer gebruikers.

Zijn er na minder dan  
een jaar al bijkomende  

werken nodig om de  
drempels aan te passen? 

 Een beetje meer bewan-
delbare ommegang

Op meer groen zal het nog een paar 
decennia wachten zijn.

Een beetje meer groen

Een beetje meer fietspad
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De 45 beloofde parkeerplaatsen 
achter de Oude Dekenij blijken er 
maar 36 te zijn.

Een beetje meer parking

Nieuws  
uit de  

gemeenteraad

De vele handelaars zijn vragende  
partij voor meer grotere evenementen 
op het dorpsplein.
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 Een beetje meer evene-
menten en feestvreugde

 En een beetje mínder 
hellend vlak
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Veel geld voor … alweer een enquête
Een nieuwe bestuursperiode betekent voor elk bestuur de opmaak van een nieuw 
meerjarenplan. Voor dat plan rekent de gemeente op zoveel mogelijk input. Met een 
grootschalige campagne zal ze bij alle zestienplussers en ondernemers feedback  
vragen. De N-VA is een grote voorstander van burgerparticipatie. Wij horen niets  
liever dan dat men de burger zo nauw mogelijk betrekt bij het uitstippelen van het 
lokale beleid. Toch hebben we in dit geval een paar kritische bedenkingen.

Een stevig prijskaartje
Zo vinden we dat er wel heel veel geld in de bevraging kruipt.  
De meerderheid koos ervoor om via een studiebureau 9 856  
inwoners en dan nog eens 1 900 ondernemers hun zeg te laten 
doen over hun gemeente. Dat zal opnieuw gebeuren met een 
enquête. Voor die enquête wordt een budget van 70 000 euro 
uitgetrokken. Dat is een pak geld, zeker als je weet dat andere 
gemeenten het met de helft van dat bedrag voor elkaar krijgen.

Genoeg animo?
We vragen ons ook af hoe groot de respons deze keer zal zijn. 
Amper een dik half jaar geleden ontvingen onze inwoners nog 
stapels verkiezingsdrukwerk met een aankondiging van een 

bevraging, de bevraging zelf en dan 
nog eens een herinnering. Een gezin 
met twee tieners kreeg zo maar liefst 
vier stapels papieren in de bus. Zal er 
genoeg animo zijn om nu alweer vragenlijsten in te vullen?

Opvolging vereist
Nog belangrijker is de vraag wat er nadien zal gebeuren met de 
resultaten. Krijgen de inwoners informatie over de positieve én 
negatieve bevindingen? Zal het gemeentebestuur gevolg geven aan 
hun wensen? Of wordt het een tweede versie van ‘Nazareth aan 
zet’ en leiden slechts enkele punten tot concreet resultaat?  
N-VA Nazareth volgt dit project zeker verder voor u op.

Nieuwe N-VA-raadsleden
Carla Verstraete verhuisde naar een andere gemeente en kan dus niet 
meer zetelen in de gemeenteraad. Bedankt, Carla, voor je inzet voor de 
N-VA en voor Nazareth-Eke!

Peter Tolpe zetelde tot maart in het bijzonder comité voor de sociale 
dienst en volgt nu Carla op in de gemeenteraad. Karien De Clercq neemt 
zijn plaats in het bijzonder comité in. Zij zetelde eerder al vier jaar in de 
OCMW-raad en kan nu dus haar werk voortzetten vanuit het comité. 

Veel succes aan Peter en Karien!

Peter Tolpe
Gemeenteraadslid

Karien De Clercq
Lid bijzonder comité voor de 
sociale dienst

 Ook onze secretaris Benoni was van de 
partij voor de grote lenteschoonmaak.

Opgeruimd staat netjes
Plastic flessen, blikjes, sigarettenpeuken, kapot speelgoed … Je kan het zo 
gek niet bedenken of je vindt het aan de kant van de weg. Hoog tijd dus 
om een handje toe te steken bij de grote lenteschoonmaak die plaatsvond 
op 4 en 6 april. 

Schoolkinderen, jeugdbewegingen, vrijwilligers, zwerfvuilmeters en -peters hielden samen 
grote kuis. Ook onze eigen zwerfvuilmeter Trees trok samen met secretaris Benoni en een 
bende enthousiaste kids op pad. Trees: “Jonge kinderen sensibiliseren is een must en daar 
willen wij ons steentje toe bijdragen. Onze gemeente ziet er weer proper uit en dat willen 
we graag zo houden.”

Heb je een sluikstort gezien? Of een grote hoeveelheid zwerfvuil?  
Meld het meteen via: www.nazareth.be/meldpunt-sluikstort

3




